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Onderwerp: Vragen Forum Samenleving 29 oktober

Beste griffie,

Morgenavond zullen Hanneke en ik namens GroenLinks de volgende vragen stellen.

Groeten,
Nanette

Algemeen
Regiovisie Huiselijk geweld
Tot onze grote verbazing kwamen wij erachter dat eind mei een regiovisie Aanpak 
huiselijk geweld 2019-2022 is vastgesteld door alle gemeenten in Haaglanden, 
waaronder Rijswijk. Centrumgemeenten Den Haag en Delft hebben de visie in 
samenspraak met alle sociaal adviesraden en werkgroepen waarin ook Rijswijk was 
vertegenwoordigd opgesteld en gestuurd naar alle deelnemende colleges van B&W. 
De colleges zijn gevraagd om voor 15 mei een zienswijze in te dienen en de visie te 
delen en te laten vaststellen door de gemeenteraad. Noch de regiovisie, noch de 
zienswijze is door het Rijswijkse college gedeeld met de raad. Ook heeft het college 
verzuimd de visie door de raad te laten vast te stellen. Mede door de grote 
importantie van de aanpak van huiselijk geweld hebben we de volgende vragen:

1. Waarom is er voor gekozen om de regiovisie niet te laten vaststellen door de 
raad?
2. Waarom heeft u uw zienswijze en de regiovisie niet gedeeld met de raad?
3. Kunt u aangeven welke reactie u heeft gegeven aan Den Haag en Delft? Wat 
stond er in de zienswijze?
3. Ook in de begroting  2020 wordt met geen woord gerept over de regiovisie als het 
gaat om uw plannen voor het aanpakken van huiselijk geweld. Hoe serieus neemt u 
de regiovisie? Waarom wordt de regiovisie niet genoemd als basisuitgangspunt voor 
de maatregelen die u voorstelt? Gaat u een andere koers voeren dan onze 
buurgemeenten

Vragen aanpak jaarwisseling
Eerder dit jaar heeft u aangegeven komende jaarwisseling te willen gaan 
experimenteren met vrijwillig vuurwerkvrije zones. GroenLinks is benieuwd hoe dit 
vorm gaat krijgen en hoe inwoners hierbij ondersteund worden.
- Wanneer gaat u hierover communiceren naar inwoners? 
- hoe kunnen inwoners een gebied uitroepen tot vuurwerkvrije zone
En wat gaat de gemeente doen om deze initiatieven te ondersteunen?

IB19 103a Bijlage PvA kostenontwikkeling jeugdhulp
- Gaat u ook maatregelen nemen om te zorgen dat minder kinderen zorg nodig 
hebben? Zo ja welke?
- Bij maatregel 4 staat geschreven dat 16 aanbieders zijn aangeschreven omdat zij 
een omzetstijging ten gevolge van een intensiteitstoename lieten zien. Wat wordt 
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hiermee bedoeld? Hoezo kan een intensiteitstoename niet leiden tot een 
omzetstijging?
- Bij. Maatregel 7: wat is de richtlijn 18-/18+? En wat gaat het effect zijn van een 
richtlijn?
- maatregel 12: over zicht op wachtlijst residentiële zorg; hoeveel Rijswijkers staat 
momenteel op een wachtlijst voor residentiële zorg?

RA 19065
Heeft dit college bezoldigde nevenfuncties? Zo ja, zijn hiervan de bedragen 
doorgegeven?

RA 19071 noodkreet wildopvang Delft
 Welke mogelijkheden ziet het college om Wildopvang Delft te ondersteunen? 
 In het AD van 24 oktober staat dat gemeente Pijnacker-Nootdorp met 

Wildopvang Delft wil kijken naar mogelijkheden tot samenwerken. Ook 
willen zij in gesprek met andere gemeenten om tot een gezamenlijke 
structurele oplossing te komen voor de opvang van hulpbehoevende, in het 
wild levende dieren in de regio. Is hierover al contact opgenomen met 
Rijswijk? Hoe staat het college hier tegenover?

 Binnenkort wordt de uitvoering van de nota dierenwelzijn geëvalueerd. Wordt 
Wildopvang Delft hier ook in meegenomen? 


